

Title (en)

Housing for surface mounting of a sanitary device.

Title (de)

Gehäuse für die Aufputzmontage einer Sanitäreinrichtung

Title (fr)

Boîtier pour la fixation en saillie d'un dispositif sanitaire.

Publication

EP 1500751 A1 20050126 (DE)

Application

EP 04090279 A 20040716

Priority

DE 20311462 U 20030721

Abstract (en)

A method for fitting a shower head and tap to a wall, or for mounting other water fittings to a wall has a mounting frame (1) secured to the wall and fitted with a cover plate (4) and a trim plate (7) both of which have coaxial holes for fitting the outlet and the tap. The mounting plate has a clip fitting into the frame. The mounting frame and cover plate can be metal and the trim plate can be glass or any decorative material. The mounting frame is secured into the wall with the trim plate flat onto the wall. The cover plate can be hinged into the mounting frame using flexible water pipes.

Abstract (de)

Ein Gehäuse für die Aufputzmontage einer Sanitäreinrichtung mit einer Wasserabgabearmatur und mindestens einem räumlich von dieser getrennten Bedienungselement, weist einen an einer Wand befestigbaren Rahmen (1) auf, an dem eine den Innenraum des Rahmens abdeckende, bei an der Wand befestigtem Rahmen parallel zur Wand und im Abstand von dieser verlaufende Tragplatte (4) lösbar befestigt ist. Diese trägt auf der dem Rahmen abgewandten Seite eine Zierplatte (7). Die Tragplatte und die Zierplatte weisen einander deckende Durchgangslöcher (8, 9, 10, 11) zur Befestigung der Wasserabgabearmatur und des Bedienungselements an der Tragplatte und der Zierplatte auf. <IMAGE>

IPC 1-7

E03D 11/14; A47K 3/28; E03C 1/06

IPC 8 full level

E03C 1/02 (2006.01); **E03D 11/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

E03C 1/021 (2013.01); **E03D 11/143** (2013.01)

Citation (search report)

- [XA] FR 2651814 A1 19910315 - TOURNIER PIERRE
- [X] EP 1020570 A2 20000719 - HANSGROHE AG [DE]
- [X] DE 19844509 A1 20000330 - CORRECTA GMBH [DE]
- [Y] DE 29716408 U1 19971106 - WKT PRODUKTIONS UND HANDELS GM [DE]
- [Y] EP 1116466 A2 20010718 - ARCON DUR [DE]
- [A] GB 851882 A 19601019 - CHARLES WINN & CO LTD
- [A] DE 19651451 A1 19970507 - LAUERER MARKUS [DE]
- [PXP] EP 1375761 A2 20040102 - GRATZA PETER [DE], et al

Cited by

EP2305897A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

DE 20311462 U1 20031002; EP 1500751 A1 20050126

DOCDB simple family (application)

DE 20311462 U 20030721; EP 04090279 A 20040716